

## أمثلة التواصل ما بين هيئة التدريس والطلبة من خلال البريد الإلكتروني

**MDP341 Tuesday 1st. Lecture**

 Occurs every Tuesday from 08:00 to 10:00 effective Tue 30/11/2021 [No conflicts](#)

 Teams meeting

 TAMER.HASSAN@eng.asu.edu.eg on behalf of MDP341 (UG2003) - Meas  
[Accepted 1](#)

Messages

Meeting Details

Add a message to MDP341 (UG2003) - Measuring Instruments (22513) (optional)

✓ Yes

? Maybe

✗ No

...

 TAMER.HASSAN@eng.asu.edu.eg on behalf of MDP341 (UG2003) - Measuring Instruments (22513) updated the meeting time and location  
New meeting time: Occurs every Tuesday from 08:00 to 10:00 effective Tue 30/11/2021 New meeting location: Mon 29/11/2021 16:41

 TAMER.HASSAN@eng.asu.edu.eg on behalf of MDP341 (UG2003) - Measuring Instruments (22513) updated the meeting time and location  
New meeting time: Occurs every Tuesday from 08:00 to 10:00 effective Tue 30/11/2021 New meeting location:... Mon 29/11/2021 16:39

 TAMER.HASSAN@eng.asu.edu.eg on behalf of MDP341 (UG2003) - Measuring Instruments (22513) updated the meeting time  
New meeting time: Occurs every Tuesday from 06:00 to 08:00 effective Tue 30/11/2021 Mon 29/11/2021 16:35

 TAMER.HASSAN@eng.asu.edu.eg  
إحنا عندنا محاضرتين إن شاء الله الأولى من ٨ إلى ١٠ قبل الديرايين الثانية من ١٢:٣٠ إلى ٢:٣٠ بعد الديرايين Mon 29/11/2021 11:49

 Ahmed AbdEl-Rahim Abdulghaffar Morsy 16T0162  
...كتور هي فعلا الديرايين اولناين، حضرتك لما عملت موعد المحاضرة كان ظاهر انها 10، حاليا الموعد ظاهر انها 12:30 فكد ه تمام يادكتور احصل على Mon 29/11/2021 11:30

 TAMER.HASSAN@eng.asu.edu.eg  
محاضرة الديرايين في جدول الكلية الرسمي نازلة اولناين Mon 29/11/2021 11:17